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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

20.12.2021 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 20.12.2021 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței ordinare 

din luna decembrie. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al comunei Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 348/14.12.2021 

        Președintele de ședință este ales dl Vlădescu Ion care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe 

ordinea de zi. 

1. Aprobarea procesuluir verbal de la ședințele anterioare 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al comunei Bughea de Jos 

pe anul 2021, trim.IV    

 Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. Proiect de hotărâre privind planul de masuri multianual de gestionare a deseurilor pentru colectarea 

selectiva a deseurilor reciclabile provenite de la populatie, institutiile si agentii economici in 

comuna Bughea de Jos, județul Argeș 

 Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

   Înainte de aprobarea ordinei de zi dl primar, Ion Dorel Tănăsescu, propune suplimentarea acesteia cu un 

nou proiect de hotărâre: Proiect de hotărâre privind completarea Planului anual de achiziții publice al 

comunei Bughea de Jos pentru anul 2021 

Se supune la vot aprobarea ordinei de zi cu suplimentarea propusă, aceasta fiind aprobată cu 

unanimitate de voturi (13). Se trece la punctul 1 de pe aceasta: Aprobarea proceselor verbale de la ședințele 

anterioare  

 Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi pentru (13)  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri 

și cheltuieli al comunei Bughea de Jos pe anul 2021, trim.IV  –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl primar subliniază faptul că ar mai trebui o suplimentare pentru a se mai da un avans pentru 

lămpile achiziționate la iluminatul public, întrebând consiliul dacă acceptă o suplimentare  - valoarea totală 

fiind de cel mult 15 000 lei.  

Dl consilier Ion Vlădescu intervine spunând să se dea această sumă dacă există. 

Dl primar subliniază că nu va da această sumă integral ci eșalonat. 

Dl viceprimar intervine spunând că cel mai bine ar fi ca această plată să fie lăsată pentru anul viitor. 

Dl consilier Bogdan Coman susține propunerea d-lui viceprimar și solicită o mai mare atenție 

subliniind faptul că au fost și ceva probleme. 

Dl primar răspunde că probleme apar în orice moment. 

Dl consilier Bogdan Coman propune să se aplice o penalizare și pentru firmă atunci câmd nu sunt 

respectate clauzele contractuale. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) 

este adoptată HCL nr.53/20.12.2021. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind planul de masuri multianual de 

gestionare a deseurilor pentru colectarea selectiva a deseurilor reciclabile provenite de la populatie, 

institutiile si agentii economici in comuna Bughea de Jos, județul Argeș –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – 

primar; 
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Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl consilier Bogdan Coman subliniază că a surprins un cetățean care voia să arunce un sac de sticle 

atunci când se facea colectarea gunoiului menajer. 

Dl primar răspunde că se vor da saci speciali pentru colectarea sticlei și se vor amplasa coșuri 

speciale pentru acest tip de derșeuri. Deasemenea dl primar mai adaugă faptul că s-a scăzut mult la cantitatea 

de gunoi colectat. 

Dl consilier Coman Bogdan intervine spunând că în Valea Măcelarului nu a mai mers mașina de 

gunoi și ar fi normal ca cetățenii din acea zonă să fie taxați la jumătate. 

Dl primar răspunde că este anormal să reducem taxa de gunoi în acea zonă. Asta ar însemna să se 

mărească taxa pentru restul comunei, lucru care nu ar fi deloc corect pentru restul cetățenilor. 

Dl viceprimar intervine spunând că nu este normal ca cetățenii din Valea Măcelarului să plătească 

gunoi dacă acesta nu se coletează. 

Dl primar afirmă că în acea zonă dacă nu este ridicat gunoiul de cei de la salubrizare cetățenii merg și 

aruncă pe gârlă 

Dl consilier Coman Bogdan afirmă că toate aceste lucruri se întâmplă din cauza stării deplorabile a 

drumului. Acolo nu poate merge mașina de gunoi, nici salvarea, nici pompierii și nici mașina coletăriei. 

Dl primar afirmă că momentan nu are ce face , nu poate asfalta acel drum. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă când se colectează gunoiul selectat. 

Răspunsul este dat de dl primar -  a treia miercure din lună. 

        Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre cu toate amendamentele 

aduse și cu unanimitate de voturi pentru (12) este adoptată HCL nr.54/20.12.2021. 

Se trece la punctul cu care a fost suplimentată ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind completarea 

Planului anual de achiziții publice al comunei Bughea de Jos pentru anul 2021–  Inițiator:  Ion Dorel 

Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl consilier Mihai Enache întreabă din ce fonduri a fost efectuată asfaltarea de la dispensar. 

Răspunsul este dat de către dl primar care subliniază faptul că această asfaltare a fost făcută din 

fonduri proprii. 

Dl consilier Mihai Enache roagă să se încerce o astfel de intervenție și la biserica Hulubești. 

Dl primar răspunde că va ține cont de propunere în funcție de buget. 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre cu toate amendamentele aduse și 

cu unanimitate de voturi pentru (13) este adoptată HCL nr.55/22.11.2021. 

Se trece la ultimul punct de pe ordine de zi:  Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 
La acest punct dl primar prezintă cererea d-lui Neagoe Constantin care solicită spațiul din curtea Școlii Valea 

Măcelarului pentru a desfășura evenimente religioase în acea locație. 

Dl consilier Coman Bogdan intervine spunând că nu este normal ca în acea clădire să se desfășoare 

astfel deevenimente, propunând să  nu fie acordată. La această propunere achiesează și dl consilier Ionuț 

Poștoacă. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă a cui este acea clădire. 

Dl primar răspunde că este în patrimoniul Primăriei Bughea de Jos 

Dl consilier Mihai Enache propune să fie totuși acordată. 

Dl primar propune să se supună la vot. Astfel cu 11 voturi împotrivă, o abținere (dl consilier Mihai 

Enache) și o neparticipare la vot –  (dna consilier Maria Toader care ar putea fi într-un posibil conflict de 

interese) se decide ca ace clădire să nu fie acordată d-lui Constantin Neagoe ci să rămână în totalitate a scolii. 

Dl consilier Bogdan Coman mai ridică problema medicului care nu merge deloc în teren pentru a 

vizita bolbnavii, iar în zona Valea Măcelarului nu ajunge niciodată deși cabinetul de acolo este perfect 

funcțional. 

Dl primar explică faptul că nu poate decât să poarte o discuție cu dna doctor...mai mult de atât nu are 

ce face. 

Dl primar le expune domnilor consilieri situația legată de asfaltarea unor drumuri comunale. Astfel 

din trei drumuri ( Stadionului, Brezoiului și Ciopățești) doar pentru nul singur poate demara procedura de  



3 

 

 

obținere a avizelor. Astfel le prezintă domnilor consilieri buletine de vot cu cele trei drumuri propunând ca 

aceștia să decidă. Cu 11 voturi pentru se decide ca drumul pentru care se vor obținele avizele să fie Ciopățești 

La finalul discuțiilor secretarul general al UAT Bughea de Jos, dna Bianca State-Golumbeanu, le 

prezintă domnilor consilieri solicitarea Școlii gimnaziale pentru decontarea navetei cadrelor didactice pe 

lunile iulie, august septembrie, octombrie, noiembrie și decembrie, propunere acceptată de plenul Consiliului 

Local (dna consilier Maria Toader nu participa la exprimarea votului fiind într-un posibil conflict de interese) 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1805 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

                   Ion Vlădescu                                                    Bianca State-Golumbeanu 


